# Carrier registration

### Introduction

In order to simplify customs operations at customs and border checkpoints during international transport of goods, to adapt customs control to modern practices and to ensure an uninterrupted supply chain, the State Customs Committee(SCC) is launching the "Carrier registration" project. This initiative aligns with the EORI (Economic Operators Registration and Identification) system, widely used in international practices.

### Purpose

Formation of a system for processing information on carriers and their vehicles intended for entry into the customs territory and identification of the information on customs operations in the recordation system.

### Benefits

- Elimination of duplicate data submissions
- Expedited passage through customs and border checkpoints
- Opportunity for recognition as a trusted partner

## Registration

The registration process consists of following steps:

- Click the link https://e.customs.gov.az/for-xif/carrier-register
- Fill out the information
- Receive a registration code upon verification by the SCC

### Note

When entering the customs and border checkpoint, it is required to present the carrier's registration code to the customs officer.

Contact us for Support!







## Регистрация перевозчика

### Введение

В целях упрощения операций пересечения таможенной границы при международных перевозках, адаптации таможенного контроля к современным требованиям, а также для обеспечения непрерывности товарной цепи поставок, Государственный Таможенный Комитет (ГТК) запускает проект «Регистрации перевозчиков». Проект подготовлен в соответствии с системой EORI (Economic Operators Registration and Identification), широко используемой в международной практике.

### Цель

Формирование системы обработки данных о перевозчиках и об их транспортных средствах, предназначенных для въезда на таможенную территорию и идентификация в реестре сведений о таможенных операциях.

### Преимущества

- Предотвращение дупликации подачи данных
- Ускоренное прохождение через таможенно-пограничные пропускные пункты
- Возможность признания в качестве надёжного партнёра

## Регистрация

Процесс регистрации состоит из следующих этапов:

- Ссылка https://e.customs.gov.az/for-xif/carrier-register
- Заполнение данных
- При подтверждении со стороны ГТК, получение регистрационного кода

## Примечание

При въезде на таможенную границу необходимо предъявить регистрационный код перевозчика сотруднику таможенной службы.

Свяжитесь с нами для поддержки!





